
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 30. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 127

Mener ministeren, at det er hensigtsmæssigt at fortsætte med at mindske antallet af billi-

ge, almene boliger som følge af parallelsamfundspakken, når flere kæmper med økono-

miske vanskeligheder som følge af covid-19?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katrine Robsøe (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Katrine.Robsoe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Søren Egge Rasmussen
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